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PROTOKÓŁ 0012.6.4.2021 
z posiedzenia Komisji Kultury, Sportu i Turystyki  

w dniu 22 kwietnia 2021 roku 
 

Miejsce posiedzenia: sala nr 130 Urzędu Miasta 
Czas posiedzenia: 15.30 – 16.15 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności.  
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2021 rok, 
 Odpowiedź na wniosek Komisji, 

 
4. Działalność Miejskiej Biblioteki Publicznej 
5. Wolne głosy i wnioski 
6. Przyjęcie protokołu z dnia 18 marca 2021 r.  
7. Zakończenie posiedzenia 

 

Ad. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Mirosław Kolb. Przywitał 
przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych gości. 
 

Ad. 2 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.3 

Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2021 rok, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za  - 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 
0. 

 Odpowiedź na wniosek Komisji, 
 



2 
 

Komisja zapoznała się z odpowiedzą na wniosek. 

Ad.4 

Działalność Miejskiej Biblioteki Publicznej. 

Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej  - Maria Kucharska przedstawiła informację 
dotyczącą funkcjonowania Miejskiej Biblioteki Publicznej.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Mirosław Kolb 
 - Czy w stosunku do poprzedniego roku budżet Biblioteki się zwiększył czy jest na 
takim samym poziomie? 
 
Maria Kucharska 
 - Nie. Budżet został zmniejszony.  
 
Wojciech Marcol 
 - Kiedy odbywać się będzie „Noc Bibliotek”? 
 
Maria Kucharska 
 - Wydarzenie zostało przeniesione  z czerwca na październik. W dniach 8-15 maja 
mamy tydzień Bibliotek. Jesteśmy przygotowani na zajęcia on-linie chyba, że będą 
warunki aby część rzeczy odbywała się hybrydowo.  
 
Wojciech Marcol 
 - Czy nie byłoby sensowniej  przenieś wydarzenie  - „Noc Bibliotek” na miesiące 
letnie? 
 
Maria Kucharska 
 - Ministerstwo nam podpowiada i narzuca jakiś termin. Nie wiemy jak to będzie. 
Jak mamy spotkania autorskie to są one on-line i cieszą się dużą oglądalnością.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy macie Państwo plany inwestycyjne, które są dla Państwa ważne? 
 
Maria Kucharska 
 - Brakuje nam powierzchni, żebyśmy mogli funkcjonować.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Czy jest jakaś propozycja ze strony miasta dot. zwiększenia powierzchni? 
 
Anna Hetman 
 - Jeśli mówimy o nowej bibliotece to na pewno będzie to nowy obiekt, który będzie 
nowoczesny na miarę XXI wieku. W tej chwili nie ma precyzyjnych planów bo nie 
mamy środków finansowych. Prawdopodobnie będą środki finansowe  
z perspektywy  unijnej. Szukamy właściwego miejsca. Powinno to być w tzw. 
Centrum gdzie jest największe skupisko ludzi.  
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Maria Kucharska 
 - A to miejsce, które jest obecnie? Jar za biblioteką jest miejski. Można byłoby 
pomyśleć o zagospodarowaniu tego terenu.  
 
Anna Hetman 
 - Żadna decyzja jeszcze nie zapadła. Musimy wiele dyskusji i analiz przeprowadzić.  
 
Andrzej Matusiak 
 - Jakie macie Państwo potrzeby jeżeli chodzi o Budżet na rok 2022 r. ? 
 
Maria Kucharska 
 - Chodzi nam głównie o zwiększenie powierzchni.  
 
Ad. 5 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Proponowany wniosek Komisji 
 
Andrzej Matusiak 
 - Chciałem złożyć wniosek o przyznanie tytułu zasłużony dla Miasta Jastrzębie-
Zdrój dla siatkarzy Jastrzębskiego Węgla oraz dla Prezesa KS Jastrzębski Węgiel.  
Dużą niespodzianką było, że przy takich budżetach jakimi dysponują kluby 
sportowe zarówno hokeja jak i siatkówki udało się zdobyć Mistrza Polski. Uważam, 
że należałoby również w jakiś sposób podziękować JSW za wsparcie, które okazują 
klubom.  
 
Ewa Gutowska 
 - Jeżeli chodzi o dofinansowanie i pomoc ze strony miasta to na przestrzeni 
ostatnich lat wsparcie finansowe dużych klubów sportowych przekroczyło 100%. 
W ostatnich latach środki finansowe znacznie wzrosły. Wzrosły również nagrody 
dla sportowców i trenerów. Ważnym elementem jest wsparcie miasta w zakresie 
obiektów sportowych. Wiele miast nie ma takiego wsparcia. Miasto tworzy warunki 
dla rozwoju sportu. Zarówno miasto jak i Państwo podejmowaliśmy takie decyzje, 
które miały służyć rozwojowi sportu. Na przestrzenni ostatnich 2-3 lat było 
dostosowanie obiektów sportowych do potrzeb jakie stawiały Polskie Związki 
Sportowe. Miasto niejednokrotnie czyni starania w ramach środków, które posiada 
na to, aby sport było priorytetem dla naszego miasta.  
 
Andrzej Matusiak 
 -  Przypomnę, że na ten rok jest 360 tys. zł mniej na szkolenie dzieci i młodzieży.  
 
Ewa Gutowska 
 - Zerknęłam sobie do działań statystycznych jakie miały miejsce i faktycznie 
mamy mniej środków finansowych , ale jeżeli analizowałam szkolenie sportowe 
dzieci i młodzieży to mieliśmy zwrot dotacji z 10 zadań. W przypadku działań  
kulturalnych 50% zadań nie zostało zrealizowanych. Uważam, że trzeba 
racjonalnie podchodzić do tych wydatków.  
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Ad.6 
Przyjęcie protokołu z dnia 18 marca 2021 r.  
 
Protokół został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Ad.7 
Zakończenie posiedzenia 
 
Przewodniczący Komisji  - Mirosław Kolb podziękował wszystkim za przybycie po 
czym zakończył posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji  
Monika Dulewicz      Mirosław Kolb 
 

 

 

 

 

 

 

 


